
 Protokół nr XII/2019 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  18 grudnia  2019 roku w godz. 1000 -  1410 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1000 otworzył XII Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca      Jacka Widyńskiego 

• Pracowników  organu  wykonawczego 

• Dyrektorów i kierowników  zakładów pracy 

• Sołtysów 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

Nieobecny był radny Piotr Jańczak. 

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami na XII Sesję,  zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XII 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie  z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym     

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował:   

- wprowadzenie  do porządku obrad punktów: 

• Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Dzięczynie, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele 

zabudowy mieszkaniowej, 

• Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego, 

- zdjęcie z porządku obrad punktów: 

• Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Poniec w sprawie zmiany granic administracyjnych miasta Ponieca z sołectwem 

Janiszewo, 

• Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Poniec w sprawie zmiany granic administracyjnych miasta Ponieca z sołectwem 

Śmiłowo, 
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Rada Miejska w Poniecu po przegłosowaniu przyjęła następujący porządek obrad XII Sesji 

Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 

z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Poniec na lata 2019-2032,         

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Poniec na rok 2019,  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2020-2032, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2020, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski w roku 

2020, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

w roku 2020, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zbywania lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Poniec, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Dzięczynie, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele zabudowy 

mieszkaniowej, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2019/2020, 

13. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego, 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Poniec w sprawie zmiany granic administracyjnych miasta Ponieca z sołectwem 

Janiszewo, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Poniec w sprawie zmiany granic administracyjnych miasta Ponieca z sołectwem 

Śmiłowo, 

16. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej, 

17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

18. Wolne wnioski i zapytania, 

19. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                              

nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2019-2032. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska  przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XII/112/2019 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2019-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec na rok 2019.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XII/113/2019 

w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2019. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2020-2032. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Burmistrza Ponieca o przedstawienia projektu 

budżetu na rok 2020 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2032. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  podczas swojego wystąpienia omówił projekt budżetu na 

2020 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2032.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 10 min. przerwy.  

 

Posiedzenie opuścił Radny Marcin Stróżyński. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę Pana Dariusza Kielisia                            

o odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  

budżetu Gminy Poniec na 2020 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2020-2032. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał: 

• uchwałę Nr SO-0952/3/12/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Poniec na 2020 r. 

• uchwałę Nr SO-0957/3/12/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie dotyczące projektu budżetu 

Gminy Poniec na 2020 rok. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej 

 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Poniecu na swych posiedzeniach  w dniach 2 i 9 grudnia 

2019 roku dokonała szczegółowej analizy projektu budżetu Gminy Poniec na rok 2020,oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 -2032. 

 Rozpatrując projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy członkowie Komisji 

zapoznali się z planowanymi dochodami i wydatkami tegoż planu jak i wykazem 

przedsięwzięć do niego, które mają być podjęte w najbliższych latach.  

 Zdaniem Komisji prognozowane dochody i wydatki określone w Wieloletnim Planie 

Finansowym na omawiane lata są realne. 

Komisja dokonała również szczegółowej analizy projektowanych dochodów i wydatków 

budżetu na rok 2020. 
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Dokonując analizy projektu wydatków budżetu zdaniem członków Komisji zapewniają one 

realizację zadań własnych i zleconych.   

Reasumując Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Poniecu pozytywnie opiniuje projekt 

budżetu Gminy Poniec na rok 2020, jak też projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

na lata 2020 – 2032. 

 

Opinia  Komisji Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu 

i Rolnictwa. 

                 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu                               

i Rolnictwa na swym posiedzeniu w dniu 5 grudnia 2019 roku  zapoznała się z projektem 

budżetu Gminy Poniec na rok 2020 oraz projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2020 – 2032. 

Po   przedyskutowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień  Burmistrza Ponieca i  Skarbnika Gminy 

dotyczących projektu budżetu Gminy Poniec na 2020 rok w przeprowadzonym  głosowaniu  

„za” pozytywną opinią  było  4 członków komisji - wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych                                 

i Obywatelskich. 

                                 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich na 

swym posiedzeniu w dniu 9 grudnia 2019 roku  zapoznała się z projektem budżetu Gminy 

Poniec na rok 2020 oraz projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2032. 

Po   przedyskutowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień  Burmistrza Ponieca i  Skarbnika Gminy 

dotyczących projektu budżetu Gminy Poniec na 2020 rok w przeprowadzonym  głosowaniu  

„za” pozytywną opinią  było  5 członków komisji. 

 

Opinia  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

                 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swym posiedzeniu w dniu 2 grudnia 2019 roku  

zapoznała się z projektem budżetu Gminy Poniec na rok 2020 oraz projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2032. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński oraz Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka udzielili 

wyczerpujących wyjaśnień na poruszone w dyskusji kwestie. 

Po   przedyskutowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień  Burmistrza Ponieca i  Skarbnika Gminy 

dotyczących projektu budżetu Gminy Poniec na 2019 rok w przeprowadzonym  głosowaniu  

„za” pozytywną opinią  było  4 członków komisji – wszyscy obecni na posiedzeniu. 
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Dariusz Kieliś stwierdził, że poprzednie lata były bardziej obfite w inwestycje. Radny 

zwrócił uwagę na oświatę, która to pochłania duże środki finansowe. Dodał, że z analizy 

budżetu wynika, że na każdą wioskę zostaną przeznaczone jakieś środki finansowe 

Projekt  budżetu na 2019 rok jest bardziej zachowawczy ale też i  bezpieczny.  

 

Radny Stanisław Machowski wyraził zaniepokojenie brakiem dotacji dla GZWiK w Poniecu. 

Zakład wymaga dużego dofinansowania. Sieć wodociągowa jest wiekowa i występują częste 

awarie. Powoduje to straty wody jak i uciążliwość dla mieszkańców w postaci występowania 

przerw w dostawie wody. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz stwierdził, że budżet musi się zgodzić zarówno po 

jednej, jak i po drugiej stronie, po stronie dochodów i po stronie wydatków. W latach 

poprzednich budżet był dość ryzykowny, przyszłoroczny natomiast jest bardzo bezpieczny. 

Poziom zadłużenia w stosunku do planowanego dochodu jest na realnym poziomie. Dodał 

też, że życie pokazuje, iż budżet jest bardzo elastyczny i może być modyfikowany, zmiany do 

budżetu wprowadzane są bardzo często.  Na zakończenie radny Kusz pozytywnie ocenił 

budżet. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła wykaz autopoprawek do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032 oraz 

uchwały w sprawie budżetu Gminy Poniec na rok 2020. 

 

W "Uzasadnieniu do uchwały budżetowej na rok 2019" dokonuje się poprawek 

uwzględniających wszystkie wyżej wprowadzone zmiany. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   stwierdził, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu,                              

to przeprowadzi  przegłosowanie  zgłoszonych autopoprawek tzw. „blokiem”  

tj. autopoprawki nr 1, 2, 3 (dot.  uwag  RIO oraz proponowanych zmian do uchwały) ”za” 

głosowało 13 radnych 

tj. autopoprawki nr 1, 2 (dot. proponowanych zmian do uchwały budżetowej) ”za” głosowało 

13 radnych 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 10 min. przerwy. Radni otrzymali projekty uchwał po 

naniesieniu zmian. 

 

Po przerwie Zastępca Przewodniczącego Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2020-2032.  
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Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XII/114/2019 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata                  

2020-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na 2020 rok. 

 

Przewodniczący  Rady Jerzy Kusz  stwierdził, że  projekt budżetu  Gminy Poniec na 2020 rok 

wpłynął do Rady Miejskiej do dnia 15 listopada 2019 roku. Został dostarczony radnym                    

z odpowiednim wyprzedzeniem. Projekt budżetu na 2020 rok  był opiniowany na  

posiedzeniach czterech komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                                   

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w  obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła  

uchwałę  nr XII/115/2019 

w sprawie  uchwały budżetowej Gminy Poniec na 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz wręczył budżet na 2020 rok do realizacji 

Burmistrzowi Ponieca Panu Jackowi Widyńskiemu zapewniając, iż Rada Miejska będzie 

współpracować by zadania  uwzględnione w budżecie gminy zostały wykonane. 
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wyraził podziękowanie za przyjęcie budżetu.  Zapewnił, że 

przy udziale współpracowników, dyrektorów, kierowników jednostek, radnych, sołtysów  

budżet  będzie realizowany.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 10 min. przerwy.  

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski w roku 

2020. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                          

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XII/116/2019 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski w roku 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego w roku 2020. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                          

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XII/117/2019 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w roku 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zbywania lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                      

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XII/118/2019 

w sprawie zasad zbywania lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Dzięczynie, stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele 

zabudowy mieszkaniowej. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Radny Mariusz Nowak poprosił aby przy sprzedaży działek wprowadzić zapis informujący o 

położeniu działek blisko kompleksu rekreacyjnego, a w związku z tym możliwą uciążliwością 

podczas trwania imprez. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński poinformował, że zapis taki będzie miał miejsce. 
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Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                       

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XII/119/2019 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Dzięczynie, 

stanowiących własność Gminy Poniec przeznaczonych na cele zabudowy mieszkaniowej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2019/2020. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Kierownik GZOS Katarzynę Wróblewską                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik GZOS Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały wraz                                

z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                      

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XII/120/2019 

w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2019/2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 13. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                      

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XII/121/2019 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 14. Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

Pkt 15. Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 
Pkt  16.  Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XI Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XI Sesji Rady Miejskiej.  

 
Pkt  16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Nie wpłynęły. 

 

Pkt  17. Wolne wnioski i zapytania. 
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Radny Mariusz Nowak zwrócił uwagę na ograniczenie prędkości w miejscowości Dzięczyna 

do 30 km/h. 

 

Radny Dariusz Kieliś poinformował, że na trasie Poniec – Bojanowo znajduje się suche, 

pochylone drzewo – stanowi zagrożenie. 

 

Pkt 18. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1410 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

   

 
Protokółował                                                                            Przewodniczący  Rady 
Jakub Naskrętski                                                                                Jerzy  Kusz 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 


